
Valberedningens förslag till årsmötet för Humanisterna Syd 2022

Inledningsvis vill vi som en bakgrund informera om att Magnus Timmerby 2021
valdes som ordförande för vår förening för två år och sålunda fortfarande har denna
roll tills minst årsmötet 2023. Vid fjolårets årsmöte valdes också Ingrid Klink,
Johannes Flink och Veronica Hallgren till styrelseledamöter för två år. Sålunda är
dessa fyra ledamöter av styrelsen inte aktuella för omval i år. Hans Schiött och
Richard Moreau har meddelat att de p g a personliga skäl inte står till förfogande för
omval. Vi tackar självklart dem för deras insatser hittills i vår förening.

Vi föreslår omval för en tvåårsperiod av Caroline Bilander och Martin Karlsson.

Vidare föreslår vi att som nyval följande personer utses: Eric Gustafsson och Jesper
Sahlin och Khadeeja Atteya (Gamal) för två år samt Oliver Filipov Madjar för ett år.

Vidare föreslår vi som Revisor för ett år

Jukka Tilli (omval)

Och som Revisorssuppleant för ett år

Lone Stolt (omval)

Avslutningsvis föreslår vi följande personer till ordinarie ombud vid förbundsstämman:

Magnus Timmerby

Caroline Bilander

Ingrid Klink

Martin Karlsson

Stig Larsson

Veronica Hallgren

Samt tre suppleanter för dessa i följande successionsordning:

Jesper Sahlin

Erik Gustavsson

Khadeeja Gamal



Vi önskar också framföra att orsaken till att vi endast föreslår att tre av de nyvalda
väljs på två år, är att få en jämn fördelning av antalet styrelseledamöter som årligen
står inför omval.

Vi hoppas och tror på att en påtaglig förstärkning av styrelsens numerär ska göra det
lättare för den att kunna få en kraftfull återstart av vår förenings postpandemiska
existens. Vi hoppas sålunda att ökandet av antalet ledamöter kan innebära att
styrelsen som nu står inför något av en nystart också lättare ska kunna skapa
arbetsgrupper, vilket förhoppningsvis kan engagera också många vanliga
medlemmar. Bland sådana arbetsgrupper, som kanske redan delvis är igång eller
som behöver (re)aktiveras skulle kunna nämnas:

Arrangemanggrupp(-er)

Idé- och programgrupp

Internationella frågor (inkl världsmötet 2023)

IT-grupp

Officiant/ceremonigrupp

Ungdoms- och studentgrupp

Denna förhoppning är inte något formellt förslag, utan ska bara ses som ett inspel
och skäl till att vi som valberedare önskar öka antalet ledamöter. Det är förstås bara
fantasin och energin som sätter gränserna för vilka organisationsformer och temata
för verksamheterna, som styrelsen vill ha och i första hand själv beslutar om.

Malmö och Lund 2022-03-01

Ann Widung Stig Larsson


